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Valeta 2004

Markovski osmošolci še zadnjič skupaj.

Osmošolci smo v tem šolskem letu 
neskončno pričakovali valeto in s tem tudi 
zaključek našega šolanja na Osnovni šoli 
Markovci.

Meseci so tekli in bližal seje konec. Naša 
razrednika Natalija Plohl in Drago 
Prislan sta nas vseskozi spodbujala in 
poudarjala, naj se potrudimo, kolikor le 
moremo. V začetku maja so se pričele 
velike priprave. Skupaj z učiteljico 
Natalijo smo začeli sestavljati posamezne 
točke in počasi je vse skupaj začenjalo 
dobivati pravo podobo pestrega programa.

Zadnja dva tedna smo imeli vaje vsako 
prosto uro, tudi zjutraj, skratka čim 
večkrat, kolikor se je dalo. Učiteljica je z 
zanimivimi točkami želela pritegniti vse 
učence k sodelovanju.

Tedni so tekli in že se je s polno paro 
bližal petek, čas našega velikega dogodka.

Izpiliti smo morali program, narediti 
sceno, pripraviti majhne pozornosti za 
učitelje, kljub temu pa še tu in tam dobiti 
kakšno oceno. A uspelo nam je. V petek, 
11. junija, smo imeli na naši šoli valeto. 
Osmošolci smo se najprej predstavili s ple-

USTAV LI BI CAS
som, nato s himno, 
nadaljevali pa z raznimi 
zanimivimi točkami.
Velika zahvala pri 
pripravi programa gre 
naši razredničarki Nata
liji Plohl. Po programu 
nas je čakala večerja, 
nato pa smo se vsi podali 
na lov in v akcijo, kako 
čimprej prodati srečke.
Učitelj Drago je poskr
bel, da so se vsi dobitki, 
ki smo jih učenci prines
li v šolo, pravilno 
oštevilčili. Valeto nam je 
popestril tudi ansambel 
Show band Klobuk, ki je 
poskrbel za dobro glasbo in vzdušje.

Vemo, da nam je valeta uspela po 
pričakovanjih ali pa še celo bolje, saj smo 
se resnično zabavali. Tako kot ne bomo 
pozabili šolanja na OŠ Markovci, ne bomo 
pozabili tega večera in nam bo ostal v pri
jetnem spominu.

Učiteljem se seveda zahvaljujem za po

trpežljivost v vseh teh osmih letih, svojim 
sošolcem in sošolcem iz paralelke pa želim 
vso srečo pri nadaljnjem šolanju in da bi se 
večkrat spominjali teh lepih skupnih 
trenutkov.

Našo valeto si boste lahko ogledali na 
kabelski televiziji.

Nuša Ana Pukšič

Mini maturanti vrtca Markovci

PA TAK LUŠNO NAM JE BLO
Spet je šolsko leto na okrog in z njim se od vrtca poslavlja še 

ena generacija naših malčkov.
Daje bilo slovo lepše, smo se od njih poslovili na tradicionalni 

način s prireditvijo "Mini maturantska zabava". Letos nam je pri 
sponzorstvu priskočila na pomoč občina Markovci, ki se ji mini 
maturantje tudi zahvaljujejo. Obiskali smo tudi župana občine 
Markovci Franca Kekca in z njim preživeli prijetno uro ter se 
skupaj veselili in posladkali.

Mini maturantom želiva še veliko srečnih in razigranih uric na 
njihovi šolski poti.

vzgojiteljici Sonja in Helena

Mini maturanti markovskega vrtca.

Na OŠ Markovci odličnih skoraj 80 učencev

ODLIČNJAKI PRI ŽUPANU

Otroški vrvež je bilo ob koncu šolskega leta čutiti tudi v občinski 
stavbi.

Župan Franc Kekec pa je ob koncu šolskega leta sprejel tudi 
odličnjake domače osnovne šole. Sprejema pri županu se je v 
spremstvu ravnatelja Jožeta Foltina in podravnatelja Ivana ??? 
udeležilo 79 odličnjakov. Župan je vsem zbranim čestital za 
izjemne učne uspehe in jim kot vzpodbudo za pridno delo 
podaril drobna darila.
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Takšna in podobna vprašanja so bila v minulih letih v pomladnih mesecih kar stalna fraza za 
začetek pogovora. Kaj pa letos? Ne samo, da nam mrzlo in deževno vreme pošteno nagaja, 
ampak nam je poleg tega dodatno zameglilo še naše misli in sanjarjenja o vročih poletnih dneh 
in toplih večerih na morju. Kakšne bodo torej letošnje počitnice, si nihče ne upa napovedati.

Kam pa greš ti na morje9

Ali nas bo kljub svoji muhavosti vreme vendarle presenetilo s toplimi sončnimi žarki? Nam bo dalo možnost 
posedanja in kramljanja dolgo v noč na terasi ali vrtu? Pa nedeljski sprehodi? Se bomo zaradi dežja morali 
odpovedati tudi tem?

In nenazadnje. Ali nam je takšno kislo vreme prinesla Evropa, ki smo jo Slovenci sprejeli odprtih rok? Kdo 
bi vedel.

Ne ustrašimo se vremena. Tudi številni občani, ki se trudijo ohranjati družabno življenje v naši občini, se 
mu ne dajo. Društveni delavci tudi v poletnih mesecih ne počivajo, in tako se nam čez poletje obeta široka 
paleta dogodkov in različnih prireditev. Julija bo v naši občini kar precej zanimivo in pestro, saj bomo že 
prvi konec tedna gostili srečanje etnografskih pustnih skupin, žanjci v Prvencih pa se bodo istega dne lotili 
žetve. Sicer pa nas čakajo tudi nogometni dogodki, med katerimi zagotovo najbolj izstopa praznovanje 40. 
obletnice Športnega društva Stojnci. Jubilejno razpoloženi pa ne bodo samo v Stojncih, ampak tudi v 
Prvencih, kjer bodo slavili 20. obletnico obstoja tamkajšnjega gasilskega društva. Nekaj se že sliši, da naj 
bi v Šturmovcu letos ponovno kosili, avgusta pa tako ali tako ne smemo pozabiti na Aninsko veselico v 
Stojncih.

No, vidite. Če ne bo morja, pa bo kaj drugega. Samo malo se je potrebno ozreti okrog sebe. Samo majhen 
korak je treba narediti in zlahka najdemo kaj malega za vsako dušo in vsak okus.

Kako bo v Evropi, pa bomo še občutili. Zlepa in zlahka se zagotovo ne bo dalo.
Prijetno branje poletne številke Markovskega lista in veliko sončnih dni ter ponovno na snidenje v jesens

ki številki!

LIST IZ MARKOVCEV je glasilo občine Markovci, ki glasilo tudi izdaja. Uredniški odbor: Marinka B. Kolenko, 
Natalija Plohl, Ivan Liponik, Jože Bezjak, Ivan Golob. Odgovorna Urednica: Mojca Zemljarič. Fotografije: M. 

Zemljarič, Marjan Petek, Foto Laura, Rado Škrjanec, OŠ Markovci, društveni in zasebni arhiv. Oblikovanje in pripra
va za tisk: VEJICA, Rado Škrjanec s.p.. Tisk: Grafis Rače. Natisnjeno 1200 brezplačnih izvodov. Naslov uredništva: 

Markovci 43, 2281 Markovci. Telefon: 788 88 80 Strani na internetu: www.markovci.si

Mojca Zemljarič
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12. seja občinskega sveta

ODLOČALI O 17 TOČKAH DNEVNEGA REDA
12. seja občinskega sveta je bila 17. 6. 2004. Na dnevnem redu je bilo kar 17 točk.

Tako so na nedavnem občinskem prazniku nazdravili prvi možje naše občine.

Na začetku seje je bil sprejet Odlok o 
zaključnem računu proračuna občine za 
preteklo leto, v katerem je imela občina 
dobrih 714 milijonov prihodkov, 502 mil
ijona odhodkov, razlika, 211 milijonov, pa 
se prenaša v leto 2004 in je namenjena 
predvsem izgradnji športne dvorane v 
Markovcih.

Povišali cene vrtca
V nadaljevanju seje je predstavnica 

Komunalnega podjetja Ptuj predstavila 
osnutek odloka o oskrbi s pitno vodo v 
občini Markovci, ki so ga svetniki tudi 
potrdili. Prav tako so sprejeli delovno 
gradivo tehničnega pravilnika o javnem 
vodovodu v občini Markovci. Tako odlok 
kot pravilnik bosta usklajena še z ostalimi 
občinami na ptujskem območju, markovs
ki občinski svet pa bo o usklajeni vsebini 
obeh aktov ponovno odločal na prihodnji 
seji. Na znanje so svetniki vzeli tudi vsebi
no letnega poročila družbe Komunalno 
podjetje Ptuj za leto 2003. Zatem so na pri
poročilo Odbora za družbene dejavnosti 
sprejeli osnutek Odloka o ustanovitvi 
javnega zavoda Zdravstveni dom Ptuj s 
pripombo, da bi vsaka občina 
ustanoviteljica imela v svetu zavoda svoje
ga predstavnika. Zatem je bil potrjen pred
log osnovne šole Markovci za povečanje 
cene vrtca. Tako bo cena programa v 
markovskem vrtcu od prvega julija dalje za 
prvo starostno skupino (od enega do treh

let) znašala 84.146,80 tolarjev na mesec, 
za drugo starostno skupino (od treh do 
šestih let) pa 59.433,00 tolarjev na mesec.

Skrajšali podaljšani obrato
valni čas gostinskih lokalov

Občinski svetniki so se odzvali tudi na 
pripombe občanov in na predlog Odbora 
za kmetijstvo, gospodarstvo in gospo
darske javne službe spremenili merila za 
izdajo soglasja k obratovanju gostinskih 
obratov in kmetij, na katerih se opravlja

gostinska dejavnost v podaljšanem obrato
valnem času. Po sprejetem sklepu o spre
membi prvotno določenih meril smejo 
nočni bari in bari z mehansko glasbo v 
markovski občini obratovati v 
podaljšanem času od 22. ure do 2. ure 
naslednjega dne. Če so oddaljeni od strn
jenega naselja več kot 50 metrov, se sme 
podaljšani obratovalni čas pomakniti na 3. 
uro zjutraj.

Razpravljali tudi o Novem 
Jorku

V nadaljevanju so svetniki določili 
višino komunalnega prispevka opreml
janja stavbnih zemljišč v obrtni coni Novi 
Jork - II. faza. Zavezanci za plačilo 
komunalnega prispevka bodo po tem 
sklepu plačali delež stroškov komunalne 
opremljenosti v višini 370 tolarjev za 
kvadratni meter stavbnega zemljišča. 
Enak delež, če odmislimo nakup potreb
nih zemljišč pred začetkom gradnje II. 
faze obrtne cone in pa vrnjen delež s pro
dajo komunalno urejenih zemljišč, 
prispeva tudi občina iz občinskega 
proračuna. Prav tako so sklenili, da se 
Elektru Maribor, d. d., sofinancira izgrad
nja elektro objektov v višini 22 milijonov 
tolarjev, kar je skladno s projektnimi 
pogoji.

Občinski svet je sklepal tudi o pogojih 
plačila kupnine za razpoložljive parcele v 
obrtni coni. Odločil je, da bo občina še

Člani sveta občine Markovci na slavnostni seji občinskega sveta.
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naprej vlagala v razvoj gospodarstva, s 
tem da se razpišejo ugodni plačilni pogo
ji kupnin in določi ugodna cena za odkup 
parcel. Tako je možno še razpoložljive 
komunalno opremljene parcele v 
markovski obrtni coni kupiti po ceni 
17,44 evrov za kvadratni meter z 2-let- 
nim moratorijem na odplačevanje in 
nadaljnjim 3-letnim brezobrestnim 
odplačevanjem, s tem da se vrednost 
ohranja v evrih. Prednost pri nakupu ima 
ponudnik, ki ponudi ugodnejše plačilne 
pogoje. Ob sklenitvi kupoprodajnih 
pogodb kupec plača 20-odstotno aro in 
vse stroške prenosa lastništva.

O dvorani in gasilskem domu 
Markovci

Nekoliko več razprave so svetniki 
posvetili investicijskim programom za 
gradnjo športne dvorane v Markovcih in 
gasilskega doma v Markovcih. Za šport
no oziroma večnamensko dvorano v 
Markovcih je bil investicijski program 
sprejet že na prejšnji seji, sedaj so ga 
svetniki spremenili v tem delu, da bo 
potrebno iz občinskega proračuna zago
toviti dodatnih 50 milijonov tolarjev, saj 
ministrstvo za šolstvo ne da pisnega 
zagotovila, da bo občini dejansko sofi
nanciralo investicijo s prvotno 
obljubljenimi 50 milijoni tolarjev.

V razpravi o virih sredstev financiranja 
markovskega gasilskega doma svetniki 
niso našli skupnega jezika. Po predlogu 
investicijskega programa bi bil delež 
občine v višini 85 milijonov, delež gasil
cev pa 13,7 milijona. Sklepanje o 
soglasju k predloženemu investicijskemu 
programu so preložili na naslednjo sejo.

Brez pripomb pa so svetniki soglašali s 
prodajo zemljišča v Markovcih in 
Prvencih. Gre za manjša zemljišča, ki so 
jih že doslej uporabljali naši občani. V 
nadaljevanju so odločili oddati v uporabo 
in upravljanje premično in nepremično 
premoženje občine - športno-rekreacijski 
objekt s pripadajočim zemljiščem Sport- 
no-rekreacijskemu društvu Zabovci in 
dva prostora v "mlekarni v Stojncih" 
Društvu godbe na pihala občine 
Markovci.

Odobrili so tudi investicijo razširitve in 
preplastitve ceste Borovci-Domava in na 
ta račun zagotovili prerazporeditev 
proračunskih sredstev iz občinske 
deponije za odpadke.

Na koncu je župan svetnikom razdelil 
in predstavil delovno gradivo rebalansa 
proračuna za leto 2004, o katerem bodo 
svetniki sklepali na prihodnji julijski seji 
občinskega sveta. Se prej ga bodo seveda 
obravnavala vsa delovna telesa 
občinskega sveta.

MBK

V spomin na tiste, ki so se žrtvovali za svobodo
SPOMENIK ŽRTVAM VOJN

Župan Franc Kekec pojasnjuje, da se je ideja za izdelavo spomenika v spomin 
žtrvam vojn in povojnih pobojev v občini Markovci kalila že v mandatu prvega 

občinskega sveta. Pobudnik izdelave spomenika je bil takratni svetnik Janko Petrovič
iz Nove vasi.

Tako je občina Markovci na podlagi 
razpisa v minulem obdobju izbrala kiparja 
(Franca Tobiasa), ki bo omenjeni 
spomenik tudi izdelal. Sicer pa župan 
Franc Kekec poudarja, da bo spomenik 
posvečen vsem žrtvam, ki so v boju dale 
svoja življenja za boljši jutri. "Spomenik 
bo simboliziral žrtve ne glede na njihovo 
pripadnost, barvo ali mišljenje, saj so vsi 
žrtvovali svoja življenja z enakim ciljem - 
doseganje svobode. Različne barve mar
morja na spomeniku simbolizirajo prav 
vse žrtve, ne glede na njihovo pripadnost, 
krogla v sredini, ki se je oklepajo vsi liki 
na spomeniku, pa simbolizira cilj vseh 
žrtev - stremenje za svobodo," je razložil 
župan in dodal, da naj bi bil omenjeni
spomenik izdelan že julija ali avgusta. Spomenik žrtvam vojn bi naj postavili na

Mojca Zemljarič novem delu markovskega pokopališča.

Etnografija
SREČANJE PUSTNIH 
SKUPIN SLOVENIJE

Člani Etnografskega društva Korant 
Markovci prirejamo v soboto, 3. julija, 
od 16. ure naprej pred gasilskim domom 
v Stojncih srečanje pustnih skupin. 
Obiskale nas bodo skupine iz Liga, 
Kostanjevice na Krki, Drežniških 
Raven, Podgrada in Črne na Koroškem. 
Ob tej priložnosti vabimo na srečanje 
tudi vse, ki ste pomagali pri organizaciji 
naše prireditve Fašenk v Markovcih 
2004 (gasilci, člani AMD, TD, vodje 
pustnih skupin iz občine Markovci ...).

Odbor ED Korant Markovci

Šestim otrokom omogočili 
počitnice na morju

LETOVANJE OTROK
Občina Markovci je v proračunu za leto 

2004 zagotovila sredstva tudi za sofinan
ciranje letovanja otrok iz socialno šibkih 
družin v markovski občini.

S pomočjo občine bo preko Zveze prijatel
jev mladine Maribor in preko ptujskega 
Centra interesnih dejavnosti letovalo na 
morju, točneje v Poreču in Ankaranu, šest 
šoloobveznih otrok. Vsem bo občina sofi
nancirala 80-odstotni delež stroškov letovan
ja, preostalih 20 odstotkov plačajo starši.

Otrokom želimo, da na morju uživajo in si 
naberejo zdravja, prav tako pa tudi, da bi 
imeli lepo vreme.

MBK

Šport
40 LET ŠPORTNEGA DRUŠTVA STOJNCI
Športno društvo Stojnci namerava 17. in 18. julija obeležiti visok društveni jubilej. 

Na domačem igrišču bodo slovesno namenu predali nove prostore, dvodnevno doga
janje pa bo minilo tudi v znamenju nogometnega turnirja, na katerem naj bi med 
drugim nastopile tudi prvo- in drugoligaške nogometne ekipe. Ob visoki obletnici 
bodo zaslužnim članom društva podeljena tudi priznanja in odlikovanja.
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Pogovor z županom

NAJVEČJI PROJEKT - OBRTNA CONA

"Prvi trije" v občini nazdravljajo investicijam in (takrat še) bližajoči se Evropi.

Za junijsko številko našega glasila 
smo ponovno poklepetali z županom 
Francem Kekcem.

Uvodoma bi bilo smiselno izpostaviti 
projekte, ki jih občina izvaja v 
tekočem proračunskem obdobju.

F. Kekec: "Najpomembnejša investici
ja v letošnjem letu, s katero smo začeli 
že v letu 2003, je izgradnja infrastruk
ture za drugo fazo industrijske cone 
Novi Jork. Vrednost investicije, ki bo z 
nakupom zemljišč kmalu predana svoje
mu namenu, je 370 milijonov tolarjev. S 
prodajo stavbnih parcel (prodane so že 
skoraj vse) bomo v naslednjih petih letih 
pokrili več kot 90 odstotkov investicije.

Župan je zadovoljen z delom občine.

Največja pridobitev pa bo možnost 
zaposlovanja naših brezposelnih 
občanov, od koder lahko potem pričaku
jemo dohodnine za občinski proračun. 
Glede na velik interes podjetnikov bomo 
morali začeti tudi z aktivnostmi za 
izgradnjo tretje faze obrtne cone. Ta naj 
bi obsegala okrog pet hektarjev novih 
površin. Predvsem pa je pomembno tudi 
to, da v občino prihajajo obrtniki in pod
jetniki izven meja občine Markovci, kar 
prav tako pomeni krepitev našega gospo
darstva. Novi obrtniki oziroma podjetja 
pomenijo tudi dodaten dohodek za 
občinski proračun, predvsem v smislu 
stavbnega nadomestila, davka in podob
no."

Koliko delovnih mest se konkretno 
pričakuje?

F. Kekec: "Po dokončani dograditvi 
obrtne cone pričakujemo okrog 300, 400 
ali še celo več delovnih mest, kamor pa 
se bodo poleg naših občanov lahko 
zaposlovali tudi brezposelni iz širšega 
območja. In prav zaradi širokega kroga 
zaposlovanja ima naš obrtna cona regijs
ki pomen."

Če sva že pri investicijah in gradnji, 
me zanima, kako daleč je izpeljan 
prostorski plan.

F. Kekec: "Prostorski plan, ki ga za 
občino Markovci pripravlja skupna 
občinska uprava Ptuj z gospodom 
Napastom, bomo z odlokom sprejeli v 
juliju. Potrebujemo ga tudi za pridobitev 
gradbene dokumentacije za večnamen
sko dvorano pri OS Markovci. Kje so 
vzroki za tako pozno potrjevanje pros
torskega plana, je težko ugotoviti, zago
tovo pa je razlog v skupni občinski 
upravi in g. Napastu, ki pa ima tudi svoja 
opravičila."

S potrditvijo prostorskega plana pa 
je povezana tudi gradnja 
večnamenske dvorane Markovci.

F. Kekec: "Večnamenska dvorana, za 
katero potrebujemo potrjen prostorski 
plan za pridobitev gradbene doku
mentacije (gradbeno dovoljenje), je 
dokončno potrjena tudi z investicijskim 
programom. 50 odstotkov sredstev je 
zagotovljenih v proračunu 2004, drugih 
50 odstotkov pa bomo morali zagotoviti 
v letu 2005. Gradnja dvorane pri OŠ 
Markovci se mora pričeti letos, pred
videvamo oktobra ali novembra. 
Končala pa naj bi se v prvi polovici leta

2005. 50 odstotkov vrednosti dvorane 
pomeni ves razpoložljiv investicijski 
denar v proračunu za leto 2005. To 
pomeni, da bomo morali močno 
zmanjšati neobvezno porabo, kamor 
sodijo gasilstvo, šport, kultura in še kaj. 
Glede na prehitevanje vrstnega reda 
državnega programa gradnje šolskih 
objektov se odpovedujemo 15-odstotne- 
mu državnemu deležu s strani šolskega 
ministrstva. Ministrstvo bo pri investici
ji sodelovalo s 15 milijoni tolarjev, kar 
pomeni približno 3 odstotke celotne 
investicije."

Kako pa je z dokončanjem 
večnamenske dvorane Bukovci. 
Izgleda, kot da se je gradnja v celoti 
zaustavila.

F. Kekec: "Gradnja večnamenske dvo
rane Bukovci gre h koncu. V naslednjem 
mesecu bo dobavljena tudi minimalna 
oprema. Okolico našega novega centra 
pa bi morali, kot smo se dogovorili na 
začetku gradnje, urediti s pomočjo 
prispevkov vaščanov. Mnogo je gospod
injstev, ki še niso prispevala dogovor
jenega deleža. Naj bo to moja vzpodbu
da vsem mojim Bukovčanom - tistim, ki 
so še dolžni prispevati, in tistim, ki denar 
zbirajo. Zavedajmo se, da je ta prido
bitev za Bukovce le največja."

Ustaviva se lahko tudi pri perečem 
problemu lanskega poletja. Farme 
Sobetinci.

F. Kekec: "Sobetinske farme so v lasti 
Perutnine Ptuj. Na lastništvo in vrsto 
rabe objektov ne moremo vplivati. 
Namen objekta je določen v prostorskem

6
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ŽETEV, MLATEV, 20 LET GASILSTVA IN 
8. DAN GASILCEV OGZ PTUJ

planu in z lokacijsko informacijo, ki 
predvideva kmetijsko proizvodnjo (živi
norejo), kamor sodi tudi prašičereja. 
Upam, da je občina s svojimi aktivnost
mi pri Perutnini Ptuj uspela preprečiti 
prašičerejo."

V nadaljevanju me zanima, v 
kolikšni meri je realiziran projekt 
CRPOV.

F. Kekec: "Program CRPOV (celostni 
razvoj podeželja in obnova vasi) se je 
nekoliko spremenil v razvoj podeželja in 
ima regijski značaj. Programi, ki zaje
majo širša območja, so namreč podprti 
tudi s strani države."

S strani kulturnih društev je dana 
pobuda za ustanovitev kulturne zveze. 
Podpirate to idejo?

F. Kekec: "Ni pomembno, kako se bo 
imenoval organ. Ali bo zveza ali komisi
ja za kulturo, kot se imenuje že sedaj. 
Pomembna je njegova funkcija in delo. 
Podpiram delo takega organa v tem 
smislu, da s sredstvi, namenjenimi tej 
dejavnosti, dobro gospodari oziroma jih 
pravično razdeli. Iz nezadovoljstva z 
delitvijo izvirajo različni pomisleki 
glede dela komisije. Delo v zvezi se po 
mojem mnenju ne bi razlikovalo od dela 
komisije. Pravilnik o delitvi sredstev, 
namenjenih kulturni dejavnosti, vsako 
leto popravljamo, pa se vedno znova 
izkaže, da ni dovolj dober. Verjetno bi 
bil boljši, če ga ne bi oblikovali pred
stavniki društev. V komisiji ali zvezi pa 
naj bi se poleg delitve sredstev pogovar
jali tudi o kulturnem delu in programu v 
občini, predvsem v smislu, katero 
društvo bo poskrbelo za katero prired
itev (kulturni praznik, materinski dan, 
srečanje upokojencev ...)."

Ob koncu pa mogoče še beseda o 
hitri cesti, daljnovodu in mali 
hidroelektrarni.

F. Kekec: "Odkar se je ptujsko jezero 
zgradilo pa vse do danes, gre energija 
vode čez jez v Markovcih v nič. In 
končno so Dravske elektrarne pokazale 
interes za malo hidroelektrarno. 
Vzpodbudo pa je dal tudi privatni kapi
tal pri fizičnih osebah.

Hitra cesta Slovenska Bistrica-Ormož 
nam je do sedaj povzročila zaradi 
preložitve gradnje nekaj težav pri 
komasaciji. V nacionalnem programu je 
predvideno, da bo cesta v celoti zgraje
na do leta 2013. Letos se pripravlja 
dokumentacija, idejni projekt in lokaci
jski načrt za izgradnjo hitre ceste C-vari- 
anta, to je most čez Dravo pod zaporni
cami."

Mojca Zemljarič

Julija bo v Prvencih veselo

Bliža se čas poljskih spravil, kar je za 
kmeta velik dogodek. Zanješ in bereš 
toliko, koliko si sejal in če ti je bog srečo 
dal.

V Prvencih smo dobro sejali in prav zato 
bomo v soboto, 3. julija, dobro "žjeli, 
mlatli, hčijali, vejali, z žrmlami mleli in 
nato dober domači kruh spekli". Prosvetno 
društvo Prvenci Strelci namreč prireja v 
sodelovanju z vsemi društvi, ki delujejo v 
naši vasi, vaškim odborom ter Turističnim 
društvom občine Markovci četrto žetev z 
naslovom Od setve do žetve.

Na dan prireditve si boste lahko ogledali 
veliko domačih kmečkih opravil, ki so se 
nekoč, ko še ni bilo tehnike, ki jo imamo 
danes, opravljala na kmetijah. Žjeci-mlatci 
vam bodo prikazali "natur nekdešnjo" 
žetev žita, od pobiranj s srpom, nastavitev 
povresla, vezanje snopja, postavitev rastav, 
nalaganje snopja na voz, mlatve s cepmi, 
prikaz mašinjenja z dreš mašino, hčijanje, 
vejanje, mletja z žrmljami in na koncu 
peko kruha.

Postreženi boste z domačimi dobrotami, 
ki so se jedle ob takšnih kmečkih opravil
ih, glasbe in pijače pa tudi ne bo manjkalo.

Prireditev se bo začela že ob 10.30, ko 
bomo predvajali multimedijsko pred
stavitev žetve iz prejšnjih let. Sledi razsta
va starih kmečki orodij in strojev, od 12.30 
do 13.00 bo prihod žjecev in sprejem pri 
"virtu", potem pa sledi še vse ostalo, kar je 
že zgoraj opisano.

Ostanek moke bodo prvenske kmečke 
žene uporabile za peko kruha za našo 
drugo veliko prireditev, ki bo v naši vasi v 
soboto, 24. julija, s pričetkom ob 15. uri.

Gasilci smo prav na ta dan pred natanko 
20 leti ustanovili svoje gasilsko društvo 
Prvenci-Strelci. Naše društvo deluje sku
paj z osmimi društvi v občinskem 
poveljstvu Markovci in skrbi za požarno 
varnost v naši občini. Povezani smo v 
skupno Območno gasilsko zvezo Ptuj, kjer 
imajo sedež poveljstva občin Markovci, 
Zavrč, Ptuj in Hajdina. Na dan naše 20. 
obletnice pa bomo gasilci in gasilke OGZ 
Ptuj pri nas v Prvencih praznovali osmi 
dan gasilcev OGZ Ptuj. Na slavnostni 
prireditvi bomo člani PGD Prvenci-Strelci 
razvili svoj novi prapor, ki bo krasil pros
tore vaškega doma.

Ivan Golob

Markovski list ima sina v Prvevcih

PRVENSKI ČVEKAČ
Pa se sprehodimo po 

našem listu, Prvenskem 
čvekaču, ki prav te dni 
slavi svoj osmi rojstni 
dan, saj je izšla že osma 
izdaja lista.

Pobuda in zamisel za 
izdajanje lista sta se 
porodili našemu vaškemu 
županu Janezu Golcu. O 
Janezu bi sicer lahko pisal 
in pisal, kaj vse priredi v 
naši vasi za nas vaščane in 
širšo skupnost. Pri tem 
moram še omeniti, da je 
Janez zraven predsednika 
vaškega odbora tudi 
predsednik prosvetnega 
društva Prvenci-Strelci.

Pa se vrnimo k Čvekaču. 
Tokrat ima naš list pet 
strani. Na prvi strani seje 
s pregledom aktivnosti v 
naši vasi razpisal prav

Janez. V nadaljevanju 
poročamo o čistilni akciji, 
ki je bila izpeljana aprila. 
Nadalje Čvekač omenja 
zasaditev rož na vaškem 
domu in po kozolcih na 
vseh vpadnicah v vas, 
postavitev prvomajskega 
drevesa, kuhanje golaža 
ob prihodu godbe in 
proslavo na predvečer 
praznika dela.V maju smo 
se Prvenčani popeljali z 
rolerji po naši občini, 
nekateri prvič. Ob koncu 
meseca smo se meksika- 
narji (iz pustnh časov) 
odpeljali na izlet po 
Prekmurju in bilo je 
čudovito. V začetku tega 
meseca smo imeli vaščani 
- mesikanarji - ribiško 
tekmo za pokal Prvencev 
in seveda na koncu skupni 
vaški piknik.

Na drugi strani Čvekača 
Nataša Kovačič in Aleš 
Petrovič opisujeta roler 
dan in študentsko brucov- 
anje, kjer je naša 
sovaščanka Katica Lešnik 
dobila prvo nagrado - 
bruckatro. Leja Žnidarič 
na tretji strani opisuje in 
se spominja lepih 
doživetji na izletu. Sledi 
vabilo vaškega odbora na 
pohod po Halozah in na 
vaško žetev, ki jo orga
niziramo v juliju. Zadnja 
stran je namenjena našim 
gasilcem in vsem gasil
cem iz območne gasilske 
zveze Ptuj ter predstavnici 
TD občine Markovci 
Jerici Golob, ki poroča o 
delu našega turističnega 
društva.

Ivan Golob
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Praznovali smo peti občinski praznik

DOMAČI PEVCI IN GLASBENIKI NAVDUŠILI
V občini Markovci smo v prvih pomlad- Strelec pa so zapeli markovski cerkveni 

nih dneh praznovali peti občinski pevci. Na osrednji proslavi ob
praznik, ki smo ga z osrednjo slovesnostjo občinskem prazniku je zaigrala tudi
sklenili v petek, 23. aprila. godba na pihala, ki jo vodi dirigentka

Utrinek s prireditve

Najprej slavnostna seja
Markovski občinski svet s številnimi 

povabljenimi gosti se je na slavnostni 
seji sestal v sredo, 21. aprila. Zbrane v 
poročni dvorani je s svojim petjem 
navdušila vokalna skupina Kor, ki deluje 
pod okriljem Kulturno umetniškega 
društva Markovski zvon. Svoje pesniško 
ustvarjanje pa je predstavila tudi 
domačinka Danica Petrovič, ki je 
nedavno izdala svojo drugo pesniško 
zbirko Neuklenjeni samotar. Zupan, ki je 
vsem navzočim izrekel toplo 
dobrodošlico, se je v svojem nagovoru 
dotaknil predvsem dela občine na 
področju investicij in bližnjega vstopa 
Slovenije v Evropsko unijo.

Na kratko o osrednji sloves
nosti

Osrednjo proslavo ob petem 
občinskem prazniku smo Markovčani 
pripravili v petek, 23. aprila. Na 
proslavi, ki se je odvijala v tamkajšnji 
kinodvorani, so nastopili številni domači 
pevci in glasbeniki. Pod vodstvom 
zborovodje Srečka Zavca je nastopil 
moški pevski zbor kulturnega društva 
Alojz Strafela, pod vodstvom Polone

Helena Bezjak. Med pevci pa so se 
predstavili še člani cerkvenega otroškega 
pevskega zbora Zvonček ter Simona 
Meznarič in Ernest Kokot.

Zupan občine Markovci Franc Kekec 
se je v slavnostnem nagovoru dotaknil 
investicij občine v minulem obdobju. 
Kot je poudaril, je bila najpomembnejša 
investicija gradnja obrtne cone Novi

Jork, sicer pa je župan prisotnim 
ponovno pojasnil, da bo zaradi 
zmanjšanja koncesnine s strani Dravskih 
elektrarn potrebno trdneje zapeti pas na 
vseh področjih družbenega življenja.

Na slovesnosti tudi Pukšič, 
Butolen in But

Slovesnosti ob petem občinskem 
prazniku sta se poleg številnih gostov in 
županov sosednjih občin udeležila tudi 
poslanca v državnem zboru Franc 
Pukšič in Anton Butolen ter kandidat 
za poslanca v evropski parlament mag. 
Franci But. Program osrednje prireditve 
ob petem občinskem prazniku občine 
Markovci je pripravila in vodila 
domačinka, sicer učiteljica na domači 
osnovni šoli, Natalija Plohl. Slovesnost 
je Plohlova vodila v paru s svojo nek
danjo učenko Tajdo Glazer. Zanimiva 
in kulturno razgibana prireditev ob 
občinskem prazniku pa je med drugim 
bila tudi v znamenju bližajočega se 
vstopa Slovenije v Evropsko unijo.

O občinskih nagrajencih
Na slovesnosti so podelili tudi občinska 

priznanja. Plaketo občine Markovci je pre
jel Martin Petrovič iz Stojncev, Listini 
občine Markovci pa sta bili podeljeni 
Športnemu društvu Stojnci in Godbi na 
pihala občine Markovci.

Martin Petrovič se je v mladih letih 
izučil kolarske obrti, v zreli poti življenja

8
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Martin Petrovič

pa se je zelo veliko udejstvoval v 
družbenem življenju svojega kraja. Bil je 
dolgoletni predsednik PGD Stojnci. V času 
njegovega mandata so stojnski gasilci 
povečali dvorano, zgradili garaže in sejno 
sobo s sanitarijami. Petrovič je štiri leta 
zasedal tudi mesto člana sveta krajevne 
skupnosti v Markovcih. V omenjenem 
obdobju je vodil gradnjo trgovine v 
Markovcih, poveljeval civilni zaščiti in bil 
v gradbenem odboru za razširitev tele
fonskega omrežja Bukovci-Stojnci.

Športno društvo Stojnci v letošnjem 
letu praznuje 40. obletnico svojega delo
vanja. Poseben ponos tako vasi in občine 
kot tudi društva je zagotovo skrbno ure
jeno športno igrišče. Sredstva za izgradnjo 
le-tega si je društvo zagotavljalo z lastnim 
delom in prireditvami, predvsem pa 
tombolami, ki so ime kraja ponesle daleč 
po Sloveniji. Danes se vas Stojnci rada

ponaša z uspehi svojih športnikov. 
Mladinska ekipa je bila prvak MNZ Ptuj 
kar trikrat. V sezoni 2000/01 je imela ekipa 
možnost napredovanja v drugo slovensko 
ligo, a se je zaradi pomanjkanja finančnih 
sredstev onemogočilo nastopanje v repub
liškem rangu tekmovanja. Članska ekipa 
ŠD Stojnci se je uvrstila v finale pokala 
MNZ Ptuj trikrat, v prvenstvenem delu 
tekmovanja pa so stalni člani tretje 
nogometne lige že četrto leto.

Društvo Godba na pihala občine 
Markovci je društvo z 80-letno tradicijo in 
obenem zelo pomlajenimi vrstami god
benikov. Godba nastopa na številnih 
prireditvah tako znotraj kot tudi zunaj meja 
svoje občine. Za vaje in priprave na 
nastope morajo godbeniki žrtvovati veliko 
svojega prostega časa. Sicer pa so pred
hodniki današnje markovske godbe -

Godba na pihala občine Markovci

NK Stojnci

Glasbeno društvo Zarja - že leta 1935 na 
glasbeni reviji godb v ljubljanskem 
Tivoliju dosegli zavidanja vreden uspeh - 
tretje mesto. Ob nedavni proslavitvi 80. 
obletnice društva je markovska godba 
izdala tudi brošuro Začelo seje pred 80 leti 
... in se nadaljuje ...

Mojca Zemljarič

9



LIST IZ MARKOVCEV Julij 04

Avto moto društvo Markovci

PROMETNO PREVENTIVNA PRIREDITEV

Avto moto društvo Markovci je v sodelo
vanju s Svetom za preventivo in vzgojo v 
cestnem prometu občine Markovci in 
policijsko postajo Ptuj v sredini aprila na 
igrišču pri osnovni šoli izvedlo prometno- 
preventivno prireditev.

Povabilu na prireditev so se odzvale 
številne organizacije in ustanove, ki srbijo 
za varnost v cestnem prometu. Med drugi
mi so svoje delo prikazali predstavniki 
republiškega sveta za preventivo in vzgojo 
v cestnem prometu, policije, gasilcev in 
reševalcev.

Na prireditvi je bilo med drugim prikazano reševanje ponesrečenca v prometni nesreči.

Ko bom velika, bom policist na motorju.

Tako so si obiskovalci prireditve lahko 
ogledali varno opremo koles in koles z 
motorjem, otroške avtosedeže, tehtnice, ki 
glede na težo izmerijo silo ob trčenju pri 
določeni hitrosti, ter sredstva in 
pripomočke, ki jih na področju prometne 
varnosti uporablja policija (radarji, merilci 
alkohola, policijsko kolo, motor in 
helikopter). Cestno podjetje Ptuj je 
navzočim predstavilo prometno signal
izacijo, ptujski gasilci in reševalci pa so 
prikazali reševanje ponesrečenca iz vozila.

V okviru praznovanj ob občinskem 
prazniku so v Markovcih izvedli še tek
movanje v spretnostni vožnji s kolesi. Med

sedmimi vasmi, ki so se prijavile k tek
movanju, so se najboljše odrezali pred
stavniki Sobetinc. Rezultati spretnostne 
vožnje s kolesom so bili upoštevani tudi pri

seštevku točk, ki štejejo za prehodni pokal 
občine Markovci.

Mojca Zemljarič

Vodstvo AMD Markovci v družbi z županom Francem Kekcem.

EU • <E.

USPOSABLJANJE PRIPADNIKOV CIVILNE ZAŠČITE
Pod okriljem občine Markovci je konec 

meseca marca v Markovcih potekalo 
usposabljanje pripadnikov reševalnih 
enot v sestavi tehničnoreševalnih enot 
civilne zaščite (CZ).

Usposabljanja, ki je bilo organizirano na 
pobudo poveljnika CZ občine Markovci 
Ivana Goloba, se je udeležilo 16 pripad
nikov tamkajšnje CZ. Udeleženci uspos
abljanja so se med drugim seznanili z 
ogroženostjo zaradi naravnih in drugih 
nesreč, uporabo sredstev za osebno in vza

jemno zaščito, organizacijo in delovanjem 
sistema varstva pred naravnimi in drugimi 
nesrečami, organizacijo in nalogami 
tehnično reševalnih enot CZ, vrvmi in 
vozli, uporabo sredstev zvez ter vodenjem 
reševanja iz ruševin in sodelovanja z drugi
mi enotami. V organizaciji in tehniki 
reševanja iz ruševin so se udeleženci 
usposabljanja praktično usposabljali na 
Igu, teoretično pa so si pridobili tudi znan
je glede vodenja ljudi ob nesrečah, osnov 
prve pomoči, varnostnih ukrepov in

reševanja iz ruševin, osnov urejanja in 
gradnje nasipov ob naraslih vodah in ure
janja lokacij za začasno nastanitev 
ogroženih prebivalcev. S petdnevnim 
usposabljanjem so pripadniki CZ končali v 
četrtek, 25. marca. Ob tej priložnosti jih je 
v prostorih občine Markovci nagovoril tudi 
Milan Majer, predsednik komisije za 
zaščito in reševanje ter požarno varnost 
občine Markovci.

Mojca Zemljarič
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Gasilstvo

VAJA 'NEVARNA SNOV 2004"
15. maja je Republiška uprava za 

zaščito in reševanje skupaj z Regijskim 
štabom CZ, gasilci, reševalci, potapljači 
in policijo izvedla zahtevno taktično 
vajo, katere namen je bil preveriti 
sposobnost opravljanja svojih dolžnosti 
štaba CZ in omenjenih v tej vaji ob 
pomoči enot R. Hrvaške, ko je že 
nastopila tako imenovana Sengenska 
meja (Slovenija je stopila v Evropsko 
skupnost 1. maja 2004).

Po vaji je sledila analiza. Na poti, ki so 
jo na analizi opravili udeleženci vaje, so 
se oglasili tudi v Markovcih. Zupan 
občine Markovci Franc Kekec je sprejel 
goste iz Hrvaške, med katerimi sta bila 
prisotna poveljnika Varaždinske in 
Cakovačke županije ter vodja oddelka za 
zaščito in reševanja v Ministrstvu za 
notranje zadeve R. Hrvaške, slovensko 
stran pa je zastopal poveljnik Sp. 
Podravja Janez Liponik. vodja 
Republiške uprave za zaščito in reševan
je izpostave Ptuj Jože Korban in sveto-

Delegacija gasilcev in pripadnikov CZ na obisku v Markovcih.

valeč Drago Murko. zapornicami, nato pa so se še odpravili
Po predstavitvi občine so si prisotni na slovensko-hrvaško mejo v Zavrč, 

ogledali ptujsko-markovsko jezero z JL

PODPIS ANEKSA K POGODBI O OPRAVLJANJU JAVNE 
GASILSKE SLUŽBE ZA LETO 2004

14.aprila smo podpisali aneks k pogodbi o opravljanju javne lokalne službe za leto 2004.

Vrednost podpisanih aneksov znaša 
82.250.676 tolarjev. Gostitelj letošnjega 
podpisa je bil župan občine Hajdina 
Radoslav Simonič, podpisa pa so se še 
udeležili župan MO Ptuj dr. Štefan 
Čelan, podžupan občine Markovci Franc 
Kostanjevec, podžupan občine Zavrč 
Peter Vesenjak, poveljniki občinskih 
poveljstev občin Markovci, MO Ptuj, 
Zavrč in Hajdina, predsednik OGZ Ptuj 
Franci Vogrinec ter predsedniki in pred
stavniki PGD, ki so članice Območne 
gasilske zveze Ptuj.

Župana MO Ptuj, Hajdine, podžupana Markovcev in Zavrča v družbi vodstva Območne 
gasilske zveze Ptuj in predsednikov ter predstavnikov PGD, ki so združeni r OGZ Ptuj.

JL
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Svetniki obiskalni podjetje Rumpold

NA STROKOVNI EKSKURZIJI V AVSTRIJI
E KO LES in podjetje za zbiranje 

nevarnih odpadkov RUMPOLD iz 
Trofaiacha (Avstrija) sta svetnikom in 
županu občine ponudila možnost, da si 
ogledajo enega izmed sodobnejših 
obratov za zbiranje nevarnih odpadkov.

Obrat ''zbiralnice nevarnih odpadkov" je 
obdan z naseljem, kar priča, da je orga
nizirano zbiranje nevarnih odpadkov manj 
nevarno kot pa nekontrolirano odlaganje v 
naravo ali kamor koli.

• . ---- . :ig2e, . h ■asjfek |_____________________ I_____________________________  | —
Župan občine Markovci s svetniki v družbi direktorja EKO LESA Vilka Pešca, tehničnega 
direktorja EKO LESA Milana Potočnika in vodje obrata "zbiralnice nevarnih odpadkov"pred 
skladišči v Rumpold-u.

V občini Markovci, ki nima štiri tisoč 
prebivalcev, se letno zbere za približno 
štiri tone nevarnih odpadkov. Za te 
vemo, ker občina vsako leto skupaj s 
podjetjem EKO LES iz Ptuja organizira 
odvoz. Bolj nevarni od teh, ki se orga
nizirano zbirajo, pa so tisti, ki jih občani 
nekontrolirano hranijo ali pa celo 
zavržejo na smetišča, divja odlagališča 
ali spustijo v podtalnico.

Tako odpadki naše občine (beri 
kosovni odpadki, ki se jih organizirano 
zbira) pristanejo v podjetju Rumpold, 
kjer jih najprej razsortirajo, nato pa 
pošljejo v različne sežigalnice po 
Evropi, v reciklažne postopke ali pa v 
rudnike soli v Nemčijo.

Zanimivo je to, da obrat stoji sredi 
naselja. Kakšnega posebnega vonja ni 
bilo zaznati, zaposleni pa so nam

povedali, da je bila tu najprej zgrajena 
deponija, nato se je okrog nje začelo 
širiti naselje, za novogradnjo v bližini pa 
si je treba priskrbeti soglasje tega podjet
ja. V letu 2003 so imeli štiri pripombe 
prebivalcev na smrad, za katerega pa ni 
bilo potrjeno, da je nastal na tej deponi
ji-

JL

DRAGI MARKOVCANI!
Uspelo mi je prejeti vaše glasilo List iz Markovcev. Zahvalo za to glasilo namenjam moji sestrični Štefki Veršič. Vam pa 

seveda zahvala, ker ga oblikujete. Ob pogledu na ta List spoznavam, kako sv. Marko seje seme po tej župniji, da rastejo 
bogati plodovi. Ozrimo se nazaj po naših prednikih, ki so močne korenine, iz katerih raste naše drevo. Dragi Markovčani, 
to ste vi, ki čuvate dar naših očetov. S tem mislim, da čuvate predvsem koranta, ki v sebi nosi dar pomladnega veselja.

Le kdo ne bi poznal očeta Franca Klinca, ki je vse omenjeno oblikoval po sebi, s svojo ljubeznijo, ki je ni delil samo s 
svojo družino. Svojo ljubezen je sejal med ljudi - tudi v korantovi opravi. Njegovo tradicijo danes nadaljujeta moja bra
tranca Marko in Branko Klinc.

Vrnimo se nazaj k vašemu glasilu. Prva stran Lista je obarvana s pustnim karnevalom, ki ga sama žal nisem videla. Kot 
izgleda, se v vaših krajih še zmeraj močno čuti nadaljevanje tradicije, ki postaja vse bogatejša.

Sprašujem se, koliko prispeva k ohranjanju vrednot etnografsko in spomeniško varstvo. Ali res vsak stremi samo za svojo 
lastno srečo in ugled? Bogata zapuščina naših prednikov priča, da so svojo ljubezen in veselje gojili brezplačno. Bili so 
umetniki brez listnice in diplome. Za vse darove, ki so jih bili deležni, so bili hvaležni le bogu.

In kaj naj vam zaželim ob koncu mojega pisma? Bodite pogumni, trdni. Obdržite to lepo družabno tradicijo in ne dovo
lite, da postane vaša pastorka. Vesela sem, da sem del tega kraja. Vem in verjamem, da boste trdni, kar ste nenazadnje 
pokazali že pri obnovi stare šole, kjer sem tudi sama pustila del svojega življenja.

Cecilija Klinc Golobič, Ljubljana
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PIKNIK OBČINSKEGA ODBORA SDS
V času splošne dirke za boljši jutri vsak hiti in strmi za svojim 

ciljem. Nekateri v smeri politike, drugi za dobrinami, naš skup
ni cilj pa je biti čimbolj uspešen, ne glede na katerem področju 
se udejstvujemo.

In prav zaradi druženja in počitka za dušo smo se člani 
občinskega odbora SDS Markovci v petek, 11. junija, sestali na 
prijateljskem pikniku v športnem parku Zabovci. V veselem 
vzdušju, druženju, kramljanju in ob slovenski pesmi, ki se je 
razlegala po prelepem ambientu zabovskega športnega parka, smo

preživeli lep večer. Povabilu na družabni popoldan naše stranke 
sta se odzvala tudi Milan Petek, regijski predsednik stranke in 
poslanec v državnem zboru, ter Franc Pukšič, prav tako poslanec 
in župan občine Destrnik. Petek in Pukšič sta spregovorila pred
vsem o volitvah, na katerih je naša stranka skupaj z Nsi požela 
enkraten uspeh.

Sicer pa menim, da so volitve izraz trenutne politike in da bi bilo 
prav, da bi vsi politiki razmišljali v dobro vseh nas, ne samo zase.

Ivan Golob

NEŽI CVETKO V SLOVO
Maja nas je presenetila vest, da se je od nas poslovila naša najstarejša občanka Neža Cvetko iz Markovcev. Se v naši božični števil

ki Markovskega lista smo Nežki čestitali za njen 102. rojstni dan. Ob mojem obisku je bila Nežka nadvse zgovorna. Preudarno je 
premislila, kako bo odgovorila na moje vprašanje in še bolj dovzetno je spremljala nečakinjo Marijano, pri kateri je živela, kaj ji bo 
tistega dne skuhala za kosilo.

Tudi Vi, spoštovana Nežka, nam boste ostali v lepem spominu. Čeprav smo Vas zadnja leta le malokdaj srečevali, saj Vam tega leta 
več enostavno niso dopuščala. Tisti, ki se Vas spominjajo, pa se bodo zagotovo spomnili, da ste kot mlado dekle zapustili svoj dom in 
se podali po svetu. Izučili ste se za šiviljo in se vrnili nazaj v svoje rojstne Markovce. Dolga leta ste bili zaposleni kot delovodja na 
takratni ptujski Delti, kot upokojenka pa ste radi popazili tudi na otroke iz domače vasi. V pozni jeseni svojega življenja ste radi 
posedeli na divanu ali pa v hladni senci pred hišo, zmolili rožni venec in premislili, kakšno juho si želite za kosilo.

Nežka, prav posebni in prijetno doživeti pa so bili Vaši rojstni dnevi. Najprej sto, nato sto ena in še sto dva. Vsakič, ko sva se videli, 
ste mi obljubili, da me boste do prihodnjega leta spet počakali. Toda usoda je hotela drugače in maja letos je Vaše življenje ugasnilo.

Draga Nežka! Spomin na Vas bo ostal živ, saj ne blizu ne daleč ga ni rojaka, ki bi doživel takšno častitljivo starost. V Vašem 103. letu 
je prišel čas. Čas za slovo.

Mojca Zemljarič

TEREZIJI MAROK - NAŠI DRAGI TREZI - V SLOVO
Draga Terezija, naša draga Treza! Tako smo ti namreč rekli 

navadno v teh naših Zabovcih, Markovcih, Novi vasi in drugih 
vaseh, s katerimi si bila v svojem ustvarjalnem življenju najbolj 
povezana. V soboto, 21. februarja, si nas tiho zapustila in odšla na 
svoje zadnje potovanje. Odšla si za vedno, tiho in skromno, a ne 
sama in ne neopazno. Ob tvoji krsti so se tri dni zgrinjale množice 
ljudi, ti prinašale cvetje, sveče, svoje spoštovanje, žalost ob tvoji 
izgubi in iskreno sočutje do tvojih najbližjih. In prinašali smo 
spomine, vsak svoje lastne in mnogo skupnih, saj si nas v življen
ju tolikokrat povezovala v skupino ah kar množico navdušenih 
poslušalcev, gledalcev, tudi sodelavcev, ki smo ponosni zaploskali 
še enemu od tvojih uspešnih, zabavnih in včasih tudi ganljivih 
nastopov.

Skozi svoje spominjanje nate, spoštovana Terezija Maroh, te 
nagovarjam, se s teboj še zadnjič javno pogovarjam. Najini 
pogovori, skriti in tihi, pa se bodo gotovo nadaljevali in občasno 
oživeli v besede spomina. Še posebej ob tistih mnogih priložnos
tih, ko smo se Zabovčani, Markovčani, markovski farani, romar
ji, pevke in pevci, igralci in recitatorji, govorniki, na pogrebih in 
tudi sicer, največkrat srečevali za 8. marec in materinski dan, ob 
občinskem prazniku - Markovem, ob praznikih gasilskih društev, 
folklornih revijah, srečanjih upokojencev, njihovih romanjih, 
večjih farnih praznikih, med njimi je bilo tudi nekaj novih maš in 
še in še ...Vse to se bo nadaljevalo tudi poslej, a vendar drugače, 
zdaj ob vsem tem prizadevnem delu sedanjih ustvarjalcev in 
poustvarjalcev ne bo več tvojega bdenja nad vsem, kar naj bi se

dogajalo, ne boš se več na svojem kolesu zapeljala od pevke do 
pevke, od vasi do vasi, da bi sklicala vajo in se o vsem dogovorila.

Ljubila si življenje, tudi če je bilo kdaj težko, in prizadelo te je 
trpljenje sočloveka, njegova nemoč, bolezen. Zato smo bili mnogi 
Zabovčani takoj na tvoji strani, ko si nas navdušila za darovanje 
krvi in ko smo se zadovoljni vračali s krvodajalskih akcij. 
Zadovoljni pa smo se vračali tudi domov s praznovanja 1. prazni
ka občine Markovci, kjer ste Ljudske pevke iz Zabovcev po 
večeru, na katerem ste predstavile svojo kaseto Pesmi 'z ltikarske 
dežele in pesmico z istim naslovom, na osrednji prireditvi - na 
markovsko nedeljo, 30. aprila 2000, prejele plaketo občine 
Markovci. Srečni in zadovoljni smo se vračali tudi iz Ljubljane, 
bilo je oktobra 2000, kamor smo tvoje pevke spremljali na 
podelitev Priznanja za posebne dosežke pri učenju odraslih za 
vseživljenjsko učenje. Tudi tam ste zabovske pevke s svojo pesmi
jo in liikarskimi venci navdušile vse zbrane.

Draga Treza! O tebi bi morala spregovoriti kot o avtorici mnogih 
besedil: pesmi, dramskih prizorov, govorov, avtorici našega prve
ga podlistka v Listu iz Markovcev, pa o nepozabnih zaigranih pri
zorih in podobno. To je sicer slovo, a spomin nate, lep in bogat, 
bo živel dalje. V občini Markovci smo cenili tvoje delo in žaluje
mo za teboj, obenem pa se iskreno zavedamo, da smo srečni, ker 
smo te imeli.

Hvala ti, draga Treza!
Karolina Pičerko
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Društvo mladih občine Markovci

AKTIVNO PREŽIVETI SVOJ PROSTI ČAS
Aprila so mladi naše občine ustanovili 

Društvo mladih občine Markovci. Za 
predsednico društva so ustanovni člani 
soglasno potrdili Alenko Petrovič in Nove 
vasi.

Alenka, najprej bi mogoče spregovorili 
o tem, s kakšnim namenom ste 
ustanovili društvo, ki povezuje mlade v 
naši občini?

A. Petrovič: "Društvo smo ustanovili z 
namenom, da mladi aktivno preživimo 
svoj prosti čas, da se začnemo družit in v 
svojem prostem času naredimo tudi kaj 
koristnega. Vsekakor je v prvi vrsti namen 
društva druženje naših članov, to pomeni, 
da bodo mladi v prostem času imeli kaj 
početi, da ne bi samo posedali, in 
navsezadnje, da se tudi med seboj spozna
jo, saj se vedno bolj oddaljujejo."

Ideja o ustanovitvi društva se je 
pojavljala že pred nekaj leti. Kako to, 
da je tokrat le padla na plodna tla?

A. Petrovič: "Ugotovili smo, da je več 
mladih, ki bi v društvu želeli aktivno sode
lovati. In ko je več zainteresiranih, imaš 
tudi več možnosti za ustanovitev. 
Ugotovili smo, da je v vsaki vasi naše 
občine nekdo, ki je pripravljen sodelovati, 
in tako smo se povezali mladi iz vseh 
vasi."

In kakšne so vaše ideje o aktivnem 
preživljanju prostega časa? Kako si 
zamišljate vaše druženje?

A. Petrovič: "Ideje so. Ker pa smo se 
komaj ustanovili, zaenkrat še nimamo 
sredstev za delovanje društva. Sicer smo se

pogovarjali, da bi mlade povabili na izlet 
(npr. v Gardaland), v teh dneh pa smo gos
tovali tudi na zabavnih igrah športnega 
društva Kenguru v Trnovski vasi. Seveda 
pa je v našem načrtu tudi to, da bi sami 
organizirali kakšne športne igre ali kaj 
podobnega, v bodoče pa nameravamo 
obdržati tudi organizacijo občinske 
proslave ob materinskem dnevu."

Kdo vse se lahko vključi v društvo?
A. Petrovič: "V društvo se lahko 

vključijo mladi med 15. in 30. letom. 
Pristopne izjave so na voljo pri pred
stavnikih društva ali pa na naši spletni 
strani na internetu. Vsak naš član bo imel 
možnost izraziti svoje želje in predloge, ki 
jih bomo člani vodstva z veseljem 
upoštevali."

Kje pa boste imeli društvene prostore?
A. Petrovič: "Društvenih prostorov še 

nimamo, ker na celotnem območju občine 
ni prostora, ki bi ga lahko uporabljali. 
Zupan nam je predlagal, da se povežemo s 
kakšnim društvom in tako souporabljamo 
prostore. Sicer pa nam je souporabo pros
torov že ponudilo Kulturno-umetniško 
društvo Markovski zvon. Kot pravi župan, 
bi lahko dobili prostore, ko bodo dodelani 
prostori v kletnih prostorih občine."

Kako pa je s financiranjem društva?
A. Petrovič: "Ker je letošnji proračun že 

razdeljen, nam župan letos sredstev ni 
mogel obljubiti. S programom dela pa se 
lahko prijavimo za sredstva iz proračuna 
2005."

Mojca Zemljarič

Gregor Zmazek, Alenka Petrovič, Anja 
Strelec in Andrej Kramberger.

Vodstvo Društva mladih občine 
Markovci sestavljajo: predsednica 
Alenka Petrovič, podpredsednik 
Andrej Kramberger, tajnik Gregor 
Zmazek, blagajničarka Anja 
Strelec; upravni odbor: Nina
Salihovič, Patricija Bezjak, Maksi 
Sakelšek, Kaja Rožanc, Petra 
Horvat, Mojca Golob, Marko 
Kunčnik, David Kekec in Martina 
Kukovec; disciplinska komisija: 
Simona Valič, Tadej Majar, 
Alenka Rožanc; nadzorni odbor: 
Alen Salihovič, Spela Strelec in 
Monika Majar.

Šport

BOGATO ŠPORTNO DOGAJANJE OB PRAZNOVANJU PETEGA
PRAZIKA NAŠE OBČINE

Tudi letos so v organizacije občine 
Markovci (Komisije za šport) in naših 
športnih društev v mesecu aprilu in maju 
potekala številna tekmovanja v različnih 
športnih panogah: šahu, malem nogometu, 
odbojki, namiznem tenisu, spretnostni 
vožnji in Silaku Marku. Tekmovanje se 
izvaja kot neke vrste športni mnogoboj v 
več športih med vasmi naše občine. 
Tekmovanja letos so bila še posebej nape
ta, saj smo dobili končnega zmagovalca - 
vas Markovci - šele na koncu zadnjega 
tekmovanja, kar je zagotavljalo nego
tovost da samega konca.

Robert Bezjak

Skupaj točke(m + ž) šah, spretnost
na vožnja, kolo, ribiško tekmovanje 
in namizni tenis, Silak MARKO, 
odbojka in mali nogomet.

MARKOVCI 73

BUKOVCI 72

BOROVCI 69

PRVENCI 55

SOBETINCI 54

STOJNCI 32

ZABOVCI 9

NOVA VAS 6

STRELCI 0

Tako zagreto so za svoje sovaščane navijali 
Markovčani. Rezultat: prehodni pokal občine 
Markovci so osvojili že drugič zapored.
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KONČANA ŠE ENA NOGOMETNA SEZONA (2003/04)

V začetku junija so se zaključila tek
movanja v ligah MNZ Ptuj, v katerih 
nastopajo tudi naši trije nogometni 
klubi. S preteklo sezono so prav goto
vo zadovoljni v Markovcih in 
Stojncih, kjer so se oboji zavihteli na 
visoka tretja mesta v svojih ligah, kar 
jim zagotavlja miren počitek do novih 
priprav na novo sezono.

Manj zadovoljni so v Bukovcih, saj 
so pristali v spodnjem delu lestvice, v 
delu, ki mogoče ne zagotavlja nadalje
vanja tekmovanja v 1. ligi MNZ Ptuj.

Robert Bezjak

UVRSTITEV - Sezona 2003/04

Tekmovanje (Liga)
Mesto MNZ Ptuj Točke MNZ Ptuj Točke MNZ Ptuj Točke

3. slovenska liga - sever 1. razred 56 2. razred 54
1. Šoštanj 54 Zavrč 49 Podvinci 46
2. Paloma 51 Gerečja vas 31 Cirkulane 43
3. Stojnci 48 Videm 30 Markovci 29
4. Malečnik 45 Gorišnica 30 Lovrenc 28
5. Železničar 43 Slovenja vas 28 Tržeč 26
6. Šmarje 43 Podlehnik 26 Apače 25
7. Bistrica 41 Rogoznica 24 Hajdoše 21
8. Ormož 40 Boč 23 Grajena 17
9. Hajdina 37 Skorba 20 Zg. Polskava 15
10. Pohorje 35 Bukovci 19 Sp. Polskava 10
11. Zreče 34 Dornava 13 Leskovec
12. Središče 23 Pragersko
13. Pesnica 23
14. Radlje 0

ANDREJ HORVAT, SILAK MARKO 2004

V sklopu tekmovanj ob petem 
prazniku občine Markovci je 18. maja 
v organizaciji komisije za šport 
občine Markovci in ŠD Bukovci 
potekalo tekmovanje najmočnejših 
občanov (mož) naše občine. 
Tekmovanja so se udeležili pred
stavniki petih vasi (Janez Golc iz 
Prvencev, Silvo Cartl iz Borovcev, 
David Kekec iz Nove vasi, Marjan 
Bratec iz Sobetincev, Franc 
Forštnarič iz Markovcev in Andrej 
Horvat iz Bukovcev), ki so se ob 
bučnem vzpodbujanju gledalcev 
pomerili v petih igrah moči in spret

nosti. Naslov SILAK MARKO 2004je 
prepričljivo, letos že drugič, osvojil 
domačin Andrej Horvat ali kot ga 
poznajo Bukovčani - Becov Andrej. V 
krajšem pogovoru je za bralce Lista iz 
Markovcev zaupal:

Andrej, najprej čestitke za osvojitev 
drugega naslova Silak Marko. Kako 
se počutiš kot najmočnejši občan 
občine Markovci?

A. Horvat: "Hvala, občutek je nadvse 
prijeten, tudi moji samozavesti koristi, 
toda če boste vprašali moje prijatelje, 
kakšen sem, vam bodo znali povedati, da 
se zaradi tega nisem prav nič spremenil 
in da sem isti kot prej."

Nastopil si na vseh dosedanjih 
prireditvah, vendar si na prvem 
odstopil. Pojasni nam, kaj pravzaprav 
se je zgodilo takrat.

A. Horvat: "Ja, takrat je bilo tek
movanje prvič, nisem čisto vedel, kaj me 
čaka, mogoče sem stvar tudi malo pod
cenjeval, svoje je naredila tudi nepres
pana noč, po prvi igri, ko smo prenašali 
vreče peska, ki so bile zares težke, se 
nisem dobro počutil, zato sem raje 
odstopil."

Osvojil si dva naslova Silak Marko. 
Kdaj je bilo težje?

A. Horvat: "Nikoli ni bilo lahko, igre 
so vedno težke in je treba dati res vse od

sebe, če pa bi se moral odločiti, bi rekel, 
daje bilo težje prvo leto v Stojncih, ko je 
bila večja konkurenca kot letos v 
Bukovcih."

Letos si zmagal v domači vasi, pred 
domačim občinstvom, z veliko pred
nostjo pred ostalo konkurenco. Ali si 
naslov tudi kaj proslavil?

A. Horvat: "Po končanem tekmovanju 
se je ulilo kot iz škafa. Zato smo se z 
družbo prijateljev preselili v bar Siesto, 
kjer smo si res dali malo duška. Tisto 
nedeljo so rokometaši Celja Pivovarne 
laško postali še evropski prvaki, tako da 
razlogov za veseljačenje res ni manjka
lo."

Andrej, si nadpovprečno močan. Je 
bila ta kvaliteta vedno v tvoji družini?

A. Horvat: "Ja, bi rekel, da sem precej 
tega podedoval, najprej mislim, da od 
dedka, ki so bili močan mož. Pa tudi moj 
ata in strici niso ravno od muh."

Ali lahko svoje sposobnosti koristiš 
tudi v službi?

A. Horvat: "Kot šofer sem zaposlen 
pri Svečarstvu Kostanjevec. Sestavni 
deli vsakega šoferja sta tudi nakladanje 
in razkladanje. Je že res, da imamo 
danes vse sorte strojev, toda če se ti pok
varijo, mi moja sposobnost in pridne 
roke pridejo še kako prav."

Robert Bezjak
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SOLA MARKOVCI, SOLA ODLIČNE ODBOJKE

Šolska športna tekmovanja so pomemb
na nadgradnja redne športne vzgoje v 
šoli. V šolskem letu 2003/04 smo se učenci 
udeležili številnih tekmovanj, posebej 
uspešni pa smo bili v malem nogometu in 
odbojki - paradnem športu naše šole.

Ni naključje, da smo prav letos namestili 
novo vitrino za pokale, saj sta bili obsto
ječi že pretesni za vse, kar smo letos osvo
jili. Tako smo letos v novo vitrino postavili 
še pokale za naslov medobčinskih prvakov

v malem nogometu in odbojki za starejše 
dečke, pokala za naslov medobčinskih in 
področnih prvakov v odbojki za starejše 
deklice. Lepo pa so nas presenetile tudi 
mlajše deklice, ki so prav tako postale 
medobčinske in področne prvakinje v mali 
odbojki. Več o nedavnem uspehu mladih 
odbojkaric sta nam povedali Mateja 
Golob in Katja Kodrič, perspektivni 
igralki ekipe mlajših deklic.

Katja, ali pomaga, da sta z Matejo pri

jateljici tudi izven športnih igrišč?
"Z Matejo preživiva res dosti časa skupaj, 

skupaj sva v šoli in na treningih. Ker sva 
tako dobri prijateljici, se včasih na tekmi 
boriva, kot bi nama šlo za življenje."

Kako so potekale priprave na tek
movanja?

"Bile so naporne, včasih se nam kar več. 
ni dalo, potem pa nam je trener razložil, 
kako tesno sta povezana uspeh in trdo delo 
in spet smo dobile nov zagon. Sicer pa rel
ativno dosti ur v šoli pri telovadbi nameni
mo prav igranju odbojke, tako da prav 
dolgo nikoli nismo brez odbojkarske 
žoge."

Katja, ali sta vidve z Matejo zagotovilo 
za nove uspehe v bodočnosti?

"Ker je odbojka moštveni šport, je dosti 
odvisno tudi od najinih soigralk v ekipi. 
Prav vse, ki so letos nastopale za ekipo 
mlajših deklic, so zaslužne za letošnje 
uspehe, drugo leto bo težje, saj bova 
nastopali že v konkurenci starejših deklic, 
ponovnega naslova ne moreva obljubiti, 
lahko pa obljubiva, da bomo tako kot letos 
dale zares vse od sebe."

Pred vama so počitnice ...
"Bi kar rekla zaslužene počitnice. Včasih 

je kar malo težko uskladiti vse obveznosti 
v šoli in športu, a zaenkrat še gre. Malo 
bova seveda šli na morje, več časa bo tudi 
za prijateljice, a kljub počitnicam bo treba 
postoriti kakšno delo tudi doma."

Robert Bezjak

Vrtec Markovci

SPOZNAVALI SVET PREKO ČUTIL
V začetku šolskega leta 2003/04 smo si 

vzgojiteljice zadale nalogo na področju 
celotnega vrtca - projekt z naslovom 
"SVET ČUTIL". Vse vzgojiteljice se 
zavedamo, da so za otrokov razvoj najbolj 
potrebna čutila, saj preko njih otrok 
spoznava svet, pridobiva izkušnje, se uči, 
spoznava materiale, snovi, stvari, živo in 
neživo naravo ...

S tem projektom smo želele, da otroci 
spoznavajo svoja čutila, se jih zavedajo, 
jih znajo uporabiti in spoznavajo njihov 
pomen, oziroma njihove funkcije. S pro
jektom smo otroke popeljale na razisko
valno potovanje: skupaj smo odkrivali 
vznemirljivi svet naših čutov.

Kakšna je torej vloga staršev, vzgojitel
jev, pri razvoju otrokovih čutil, če 
upoštevamo, da je razvoj čutil biološki 
proces, ki ima svoje zakonitosti in ritem?

Prva naloga je ta, da otroku omogočimo
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optimalne razmere in okolje, v katerem bo 
lahko razvijal svoje naravne danosti in 
spretnosti. Pomembno je, da čimprej pre
poznamo morebitna odstopanja od 
pričakovanega razvoja (da otrok slabo vidi, 
sliši). Pomembno je, da otroka čutno ne 
osiromašimo, na primer, da ga ne puščamo 
ves dan pred televizorjem in nima 
možnost, da bi lahko razvijal še druge čute. 
Pomembno pri razvoju je, da izkoristimo 
različne priložnosti za pogovor o čutilih, 
opozarjamo ga na pestrost dražljajev, ki 
nas obdajajo v naravi ali doma. Ena izmed 
pomembnih nalog je učiti otroka, da so eno 
dražljaji, ki pridejo do naših čutil, drugo pa

so naše osebne razlage, vtisi in pomeni, ki 
jih pripisujemo tem dražljajem.

Kaj vse smo počeli ?
SVET ČUTIL so otroci spoznavali preko 

iger za tip, vid, sluh, za vonj in okus. Igrali 
smo se raznih igric in domislic, kaj vse se 
da početi z očmi, ušesi, nosom in jezikom, 
seveda pa tudi z rokami in nogami in 
drugimi deli telesa. Mešali smo sokove, 
izdelovali sadno kupo, spoznavali različne 
vrste sadja in zelenjave in spoznavali 
različne vonje in okuse. Same zabavne in 
smešne igre, ki naučijo otroke uživati v 
lastnem telesu in v svetu svojih občutkov.

Svet čutil so spoznavali preko različnih

knjig, strokovne literature in zgodbic za 
otroke. Vzgojiteljice pa smo izdelale 
različna didaktična sredstva za razvijanje 
čutil in naredile, ter opremile kotiček za 
čutila.

Otroci so spoznavali preko čutil živo in 
neživo naravo, ožjo in širšo okolje, stvari, 
materiale okrog sebe.

Za zaključek projekta pa smo k sodelo
vanju povabili tudi naše starše otrok in jim 
na zaključni prireditvi pokazali, kako se 
igramo in kaj že znamo.

vzgojiteljica Sonja Ambrož

o

PRVOŠOLČKI PRESPALI V ŠOLI
Učenci 1. a in l.b razreda naše šole smo izvedli projekt Korak 

k zdravju. Da bi popestrili naše delo v tem projektu, smo se 
odločili, da eno noč preživimo v šoli. Kako vznemirljivo ...

Ta dan je bil četrtek, 17. 6., in v šoli smo se zbrali ob 18. uri. 
Najprej smo na igrišču izvedli športne igre in pojedli pice kar na 
prostem. Sledil je pravi disko z vsemi svetlobnimi efekti, za katere 
je poskrbel g. Strafela. Po zabavi smo odšli v temo iskat skriti zak
lad. V pomoč so nam bile bakle in baterije ter kartončki, ki so nas 
usmerjali do zaklada. Po vrnitvi v šolo je sledilo umivanje, nato pa 
skok v pižamo. Prebrali smo pravljico za lahko noč in v soju svečk 
sladko zaspali. In kaj se je dogajalo ponoči? Hm, vprašajte 
prvošolčke, če vas zanima ...

Učiteljice: Darja Frangež, Klavdija Petrovič in Silva Pilinger

IZ DNEVNIKOV "ŠOLE V NARAVI" V SIMONOVEM ZALIVU

1. dan: torek, 1. 6. 2004
Danes je bil deževen dan in deževni 

dnevi mi niso bili nikoli všeč. A bil je 
poseben dan. Učenci 4. r/9 smo prispeli 
na morje v šestdnevno šolo v naravi. 
Polni pričakovanj.

Ob prihodu smo pojedli juho z morski
mi sadeži, meso v omaki, krompir z blit
vo.

Deževen dan smo izkoristili za nakup 
razglednic, znamk in še kaj. Zvečer smo 
se odpravili na sprehod ob obali do 
Izole, kasneje pa prijetno utrujeni zas
pali.

Monika Zemljarič Črešnik, 4. a/9

2. dan: sreda, 2. 6. 2004
Zbudila sem se ob 6.45. Za zajtrk smo jedli posebno klobaso, žemljice, sir, maslo in pili čaj. Preoblekli smo se in odšli 
do bazena. Kosilo je bilo prav okusno, in sicer zelenjavna juha, pire krompir s korenčkom, brokoli, svinjski zrezek, 
zeljnata in paradižnikova solata in čokoladna rezina. Na plažo seje po kosilu pripodil veter in morali smo v hotel. 
Zvečer smo igrali na travnatem igrišču med dvema ognjema.. Učenci našega razreda smo igro že izgubljali, ko nam je 
priskočil na pomoč učitelj.

Katja Bezjak, 4. b/9
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3. dan: četrtek, 3. 6. 2004
7.00 - vstajanje, umivanje, pospravljanje
7.45 - jutranja telovadba
8.00 - zajtrk: Viki krema, kakav, maslo, 

marmelada, štručke, banana
9.00 - navodila, ocenjevanje sob, odhod na 

plažo, iskanje školjk, polžkov ... 
sončenje ...

11.00 - plavanje v bazenu
13.15 - kosilo: juha, zrezek v omaki, njoki, 

ocvrta cvetača, zelena solata, kremna 
rezina

14.30 - odhod na plažo, učenje pesmice 
Pinka plava, uživanje

16.00 - malica na plaži: sendvič in 
pomaranča

17.30 - sprehod v Izolo na tržnico in nakup 
spominkov

19.45 - večerja: juha, piščanec, riž z gra- 
hom, solata, sladoled

20.30 - pisanje dnevnika, igranje
22.00 - večerna higiena in zaslužen počitek

Leon Šterbal, 4. a/9

Učenci naše šole so se v letošnjem 
šolskem letu udeležili številnih tek
movanj, kjer so dosegli zelo lepe rezultate.

ZGODOVINA
Bronasta priznanja: Tomaž Cimerman, 

Nino Koletnik, Sanja Zagoršek, Matjaž 
Mlinarič, Alen Drevenšek, Marko Tement, 
Maja Butolen Zorko, Aleksander Kelenc in 
Nuša Ana Pukšič.

Srebrna priznanja: Maja Butolen Zorko. 
Mentorica: Dragica Žnidarič.

ANGLEŠČINA
Bronasta priznanja: Nuša Ana Pukšič, 

Maja Butolen Zorko, Aleksander Kelenc, 
Nina Janžekovič, Nejc Zemljarič.

Državnega tekmovanja sta se udeležila 
Nina Janžekovič in Aleksander Kelenc. 

Mentorica: Sonja Pavlenič.

SLOVENŠČINA
Bronasta priznanja: Urška Rojko, Tjaša 

Prelog, Sanja Plohl, Monika Golob, 
Aleksander Kelenc, Nuša Ana Pukšič in 
Marko Tement.

Srebrna priznanja: Nuša Ana Pukšič in 
Urška Rojko.

Mentorici: Irena Muršec in Natalija 
Plohl.

KEMIJA - Preglovo priznanje
Bronasta priznanja: Blažka Pukšič, Samo 

Pukšič in Dino Dmdalaj.
Zlato priznanje: Dino Dmdalaj - test iz 

znanja kemije je rešil 94 % - ČESTITA
MO!

Mentorica: Danica Muršec.
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4. dan: petek, 4. 6. 2004
Po zajtrku in pospravljanju je sledila 

športna vzgoja in kopanje v bazenu. Po 
kosilu mi je bilo zelo slabo, še dobro, daje 
bil z mano ati. Ob pol treh smo se odprav
ili na plažo, kjer smo imeli učno uro. Brali 
smo o šoli. Lahko smo se tudi igrali in 
zabavali. Proti večem smo se odpravili na 
razstavo v hotel Delfin. Najbolj mi je bila 
všeč slika marine v Izoli.

Vanja Vajda 4. b/9
5. dan: sobota, 5. 6. 2004 
Pred zajtrkom smo telovadili in po njem - 

oh, dve uri pouka. Pisali smo dnevnik, 
reševali križanke in imeli bralno vajo. Nato 
smo se odpravili na tekmovanje v plavan
ju. Najboljša tekmovalca sta bila Rok 
Cimerman in Eva Skrbinšek. Po kosilu 
smo se z avtobusom odpeljali v Portorož. 
Tam smo šli na vožnjo z ladjo, ki je imela 
stekleno dno. Skozi smo videli ostanke 
rimske ceste, previs in gojišče školjk kla
pavic. Vožnja je bila zelo poučna. Zvečer
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so nam učitelji Boža, Marija in Drago 
razdelili nagrade za plavanje in najlepše 
pospravljene sobe. Sledil je zabavni pro
gram, na katerega smo povabili učence s 
prilagojenim programom iz Zagorja. Šola 
v naravi mi bo ostala v lepem spominu.

Danijel Pivko, 4. a/9
6. dan: nedelja, 6. 6. 2004 
Takoj po zajtrku smo se odpravili na 

avtobus, ker je bil to dan odhoda proti 
domu. Šofer je bil prijazen, peljal nas je' 
lepo in previdno. Hladila nas je klima. 
Med potjo smo z začudenjem opazovali 
gradnjo avtoceste, goro Nanos in v daljavi 
Boč. Prva postaja je bila v Lomu, druga pa 
v Tepanjah. Domov smo se vozili štiri ure 
in pol. Starši so nas že nestrpno čakali. 
Doma mi je moja muca Buči takoj skočila 
v naročje in milo mijavkala. Gotovo me je 
pogrešala. Na morju je bilo lepo, a 
pogrešal sem bratca in starše.

Luka Krajnc, 4. b/9

USPEHI - NAS PONOS
MATEMATIKA

Razvedrilna matematika 
Zlato priznanje: Aleksander Kelenc, 

ČESTITAMO!
Mentorica: Marija Petek.

LOGIKA
Bronasta priznanja: Samo Pulšič, Niko 

Vlado Korošec, Lea Vidovič, Blažka 
Pukšič, Maja Kostanjevec, Denis Mlinarič, 
Janja Roškar, Barbara Strelec, Marko 
Vinkovič, Matej Strelec, Aleksander 
Kelenc, Nuša Ana Pukšič.

Srebrna priznanja: Denis Mlinarič, Matej 
Strelec, Niko Vlado Korošec, Aleksander 
Kelenc. Slednji je bil tudi področni prvak.

Zlato priznanje: Aleksander Kelenc, 
ČESTITAMO!

Mentorica: Marija Petek.
Vegovo priznanje - matematika 
Bronasta priznanja: Niko Vlado Korošec, 

Samo Pukšič, Monika Šmigoc, Matej 
Strelec, Nina Petrovič, Mateja Golob, 
Metka Golob, Jan Meznarič, Patricija 
Šmigoc, Marko Tement, Aleksander 
Kelenc in Nuša Ana Pukšič.

Srebrna priznanja: Matej Strelec, Niko 
Vlado Korošec, Samo Pukšič, Mateja 
Golob, Marko Tement in Aleksander 
Kelenc.

Zlato priznanje: Niko Vlado Korošec, 
ČESTITAMO!

Mentorici: Marija Petek in Irena
Križanec.

FIZIKA - Stefanovo priznanje
Bronasta priznanja: Samo Pukšič, Sanja

Plohl Niko Vlado Korošec, Dino Drndalaj, 
Aleksander Kelenc, Marko Tement.

Srebrna priznanja: Niko Vlado Korošec, 
Dino Drndalaj.

Mentorica: Irena Križanec.

VESELA ŠOLA
Državni prvaki v znanju iz vesele šole so: 
Maja Kostanjevec, Vlado Niko Korošec, 

Maja Butolen Zorko in Nuša Ana Pukšič. 
Mentorica: Olga Zorko.

LIKOVNO PODROČJE
Osmošolka Maja Butolen Zorko je pre

jela diplomo na 1. EX TEMPORE na 
območnem ustvarjanju mladih likovnikov. 
Slikali in risali so na temo Jurjevo 2004. 
Njeno likovno delo, ki ga vidite na sliki, je 
bilo nagrajeno.

Sodelovali sta tudi učenki Sandra Bezjak 
in Tadeja Kuhar, ki sta prejeli priznanje. 

Mentorica: Olga Zorko.

TEHNIČNO PODROČJE
Aleksander Kekec in Matjaž Mlinarič sta 

se udeležila področnega tekmovanja 
mladih tehnikov v Mariboru, kjer sta solid
no zastopala našo šolo.

Jani Majerič seje udeležil državnega tek
movanja v Hrastniku, kjer je dokazal znan
je, ki ga osvajajo pri video krožku. 

Mentor: Jože Kramberger.

ŠPORTNO PODROČJE
Mlajše deklice so osvojile naslov 

medobčinskih prvakinj v mali odbojki. 
ČESTITAMO!

Mentor: Robert Bezjak.
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Godbeniki dobili nov prapor

DA BI IGRALI ŠE Z VEČJIM VESELJEM
Dogodek, kot je razvitje prapora, je za društva zagotovo eden 

izmed najbolj svečanih in pomembnih trenutkov. In prav ob tako 
posebni priložnosti so se markovskim godbenikom pridružili 
številni povabljeni gostje, med njimi tudi župan občine Franc 
Kekec, častni občan Franc Kolarič, večina občinskih svetnikov ter 
Janko in Danica Strelec, botra novega godbinega prapora.

Prapor markovske godbe je razvil župan Franc Kekec. Župan je 
prapor slavnostno predal predsedniku godbe Mirku Janžekoviču, 
ta pa je nato nov društveni prapor protakolarno zaupal 
praporščaku Janku Hameršaku.

Na slovesnosti ob razvitju prapora se je markovski godbi 
pridružil pobrateni pihalni orkester iz Kostanjevice na Krki, ki se 
je med drugim zapisal tudi med darovalce traku. Sicer pa je za 
trakove na novem praporu darovalo kar 59 podjetij, 
posameznikov ali občin, okrog 300 pa je bilo tudi tistih, ki so pri
maknili za žebljičke.

Mojca Zemljarič
Svoj trak je na nov prapor obesil tudi župan Franc Kekec. Nov prapor 
nosi praporščak Janko Hameršak.

Romanje
OBISKALI VSE VEČJE 

CERKVE NA DOLENJSKEM
Farani župnije sv. Marko smo se konec aprila podali na 

romanje po Dolenjski.

Po vožnji mimo Celja, Laškega, Rimskih Toplic in Zidanega Mosta 
smo se ustavili v Loki pri Zidanem Mostu, kjer smo prisostvovali 
obredu svete maše v cerkvici sv. Helene. Med leti 1527 in 1542 je v 
tem kraju župnikoval Primož Trubar, sedaj pa je tamkajšnji župnik 
Tone Kmet iz Pacinj. Po sv. maši smo po dolini Save nadaljevali pot 
do Brestanice, kjer je bil naš naslednji postanek. Brestanica je znana 
po gradu Rajhenburg, za nas pa so bile zanimivejše štiri cerkve, s 
katerimi se ponaša omenjeni kraj: sv. Mohor, sv. Peter in Pavel, sv. 
Boštjan in bazilika Lurške Matere Božje, ki smo jo tudi obiskali.

Naša naslednja postojanka je bila v Kostanjevici na Krki, kjer smo 
si ogledali župnijsko cerkev sv. Jakoba iz 13. stoletja. Po kosilu smo 
romanje nadaljevali do bližnje kartuzije Pleterje. Tam smo si z zani
manjem ogledali gotsko cerkev sv. Trojice, v dvorani pa je bila na 
ogled tudi multimedijska predstavitev kartuzije in življenje menihov.

Ob koncu našega romanja smo se ustavili še v dolenjski prestolnici 
- Novem mestu.

Alojz Lovrenko

Številni romarji župnije sv. Marko pred kapiteljsko cerkvijo sv.
Miklavža v Novem mestu.

Zlatoporočenca Petrovič iz Stojncev

ZLATA POROKA

Zlatoporočenca Petrovič v poročni dvorani občine Markovci v družbi 
Z županom, matičarko ter pričama.

V družbi 140 svatov sta po petdesetih letih skupnega zakona pred 
matičarja ponovno stopila Stanislav in Frančiška Petrovič, rojena 
Pilinger, iz Stojncev. V poročni dvorani občine Markovci je zakon
ca Petrovič za zlatoporočenca razglasil župan Franc Kekec, obred 
zlate poroke v cerkvi sv. Marka pa je opravil farni župnik Janez 
Maučec. Zlatoporočencema Petrovič so se v zakonu rodili štirje 
otroci, svoje starševstvo kot dedek in babica pa obnavljata s sedmi
mi vnuki ter pravnukinjo. Medtem ko sta si zlatoporočenca Petrovič 
ustvarjala dom in družino, je mož Stanislav delal kot gradbeni 
delovodja, žena Frančiška pa si je kakšen dinar zaslužila kot šivilja. 
Po petdesetih letih zakona sta si Petrovičeva izmenjala zlata prstana 
pred svojima pričama - sinovoma, pred oltar pa sta ju pospremila isti 
kopjaš in pedešica kot pred petdesetimi leti - Anton Petrovič in 
Ljudmila Golob.

Mojca Zemljarič
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Naša sokrajanka Babara Kukovec iz Markovcev je za 
področje plesa prejela nagrado Zlata ptica. Nagrade 
Zlata ptica podeljuje Liberalna akademija, namenjene 
pa so mlajšim umetnikom in umetnicam. ČESTITKE!

Člani moškega pevskega zbora so tudi letos zapeli na tradicionalnem spom
ladanskem koncertu.

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  Domoznanski oddelek
35
LIST iz Markouceu
2004
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V spomladanskem času je Športno ribiško društvo izvedlo več ribiških tek
movanj. Na fotografiji člani društva

Članice Društva podeželskih žena so v velikonočnem času 
pripravile čudovito razstavo pisanic.

Najbrucka Kluba ptujskih študentov je postala Katica Lešnik 
iz Prvencev. Za nagrado je Katica prejela avto - bruckatro.

Praznovanje rojstnega 
dne po markovsko.

Alojz Peterle je Etnografskemu društvu Korant Markovci 
izročil obljubljeno dotacijo.
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